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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 2 maj 2017. 

 

 

§ 2  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 47 – 48 för 

år 2016. 

 

 

§ 3  
Interpellation om stadens utbildningsförvaltnings och 
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltnings flytt till Tensta 
(nr 2016:49) 
Dnr 107-973/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Ann-Katrin Åslund (L) har ställt en interpellation om stadens 

utbildningsförvaltnings och Spånga-Tensta stadsdelsförvaltnings 

flytt till Tensta. Kommunfullmäktige beslutade den 13 juni 2016 

att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Ann-Katrin Åslund, borgarrådet Wanngård, 

Jan Valeskog och borgarrådet Burell. 

 

 

§ 4  
Bordläggning av interpellation 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 52 för år 2016. 
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§ 5  
Interpellation om trygghet i skolan (nr 2016:53) 
Dnr 107-977/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Sara Jendi Linder (M) har ställt en interpellation om trygghet i 

skolan. Kommunfullmäktige beslutade den 13 juni 2016 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Jennyfer Redin, borgarrådet Burell, Anna 

Rantala Bonnier och Martin Westmont. 

 

 

§ 6  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 54 – 55 för 

år 2016. 

 

 

§ 7  
Interpellation om Kista Gård (nr 2016:56) 
Dnr 107-1039/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Bo Sundin (M) har ställt en interpellation om Kista Gård. 

Kommunfullmäktige beslutade den 27 juni 2016 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Bo Sundin och borgarrådet Wanngård. 
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§ 8  
Bordläggning av interpellation 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 57 för år 2016. 

 

 

§ 9  
Interpellation om ett åtgärdsprogram mot 
mörkläggning och desinformation inom Stockholms 
stad (nr 2016:58) 
Dnr 107-1041/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Rickard Wall (-) har ställt en interpellation om ett åtgärdsprogram 

mot mörkläggning och desinformation inom Stockholms stad. 

Kommunfullmäktige beslutade den 27 juni 2016 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Rickard Wall och borgarrådet Wanngård. 

 

 

§ 10  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 59 – 93 för 

år 2016 och nr 1 – 10 för år 2017. 
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§ 11  
Ny interpellation 

 

Följande interpellation anmäls: 

 

Nr 2017:11 av Martin Westmont (SD) om planerna att 

uppföra ett Nobelhus på Blasieholmen. RI 

Dnr 107-621/2017 

 
Beslut 

1. Interpellationen får ställas. 

2. Interpellationen bordläggs. 

 

 

§ 12  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Dennis Wedin (M) ställer en fråga. Är kvalitet i centrum för 

stadens äldreboenden? 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Björn Ljung (L) ställer en fråga. Hur ökar vi tryggheten i vissa av 

våra ytterstadsdelar? 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 3 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga. Vilka skyddsåtgärder är 

planerade från trafikkontoret och andra kommunala instanser för 

förebyggande av terrordåd likt det som förekom 7 april? 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 4 

Jonas Naddebo (C) ställer en fråga om återvinningscentralen i 

Vanadisberget. 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan.  
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Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om effekter av heltid i 

förskolan. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Ulla Hamilton (M) ställer en fråga om Stockholms 

handelskammares frågor med anledning av S-kongressens beslut. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Richard Bengtsson (L) ställer en fråga. Vad händer med 

Liljeholmsbadet? 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 

 

§ 13  
Anmälningar 

 

Beslut 

Anmälningarna godkänns. 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige under tiden 

den 4 april 2017 – den 24 april 2017 och delgivits berörda organ 

anmäls. 

 

Enligt krisledningsnämndens reglemente ska nämndens beslut 

anmälas vid närmast följande fullmäktigesammanträde. 

Fullmäktige beslutar om omfattningen av redovisningen och 

formerna för denna. Krisledningsnämndens två protokoll från den 

7 april samt protokoll den 8 april 2017 anmäls härmed. 

 

Länsstyrelsen i Stockholms läns beslut den 4 april 2017 att utse 

ny ledamot och ersättare i kommunfullmäktige för tiden till och 

med den 14 oktober 2018 anmäls. 

 

Derya Uzel Senir (MP) har utsetts till ny ledamot efter Demba 

Bah (MP). Ahmet Music (MP) har utsetts till ny ersättare efter 

Derya Uzel Senir (MP). 
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§ 14  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt bilaga 1. 

 

 

§ 15  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 2 maj 2017. 

 

 

§ 16  
Valärende, fyllnadsval 
Lekmannarevisor i Stockholms kooperativa bostadsförening 
Valärende i kommunfullmäktige 2017-04-24 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns. 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag. 

3. Om inte annat framgår inträder den senast valda ersättaren 

sist till tjänstgöring för sitt parti. 

4. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

5. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

6. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 24 april 2017 behandlas, bilaga 

2. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens och valberedningens förslag. Ordföranden 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

och valberedningens förslag. 
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§ 17  
Hastighetsplaner 
Trafiksäkerhetsåtgärder i delområde 1 (Hägersten med 
del av Liljeholmen, Spånga-Tensta och Kungsholmen) 
(Utl. 2017:81) 
Inriktningsbeslut 
Dnr 123-306/2017 

 
Beslut  

1. Ärendet återremitteras. 

2. Trafiknämnden ska återkomma till kommunfullmäktige 

med inriktningsbeslut för den totala investeringsutgiften 

för trafiksäkerhetsåtgärder som gäller samtliga 

delområden.  

3. Skyltad hastighet på gator som ligger i anslutning till 

skolor och förskolor ska vara högst 30 km/h. 

 
Reservationer 

Rickard Wall (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för det 

egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:81 behandlas. Utlåtandet 

gäller hastighetsplaner och trafiksäkerhetsåtgärder i delområde 1, 

Hägersten med del av Liljeholmen, Spånga-Tensta och 

Kungsholmen, inriktningsbeslut. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Helldén, Christina Linderholm, 

Patrik Silverudd, Rickard Wall och borgarrådet Brinck. 

 
Förslag till beslut 

Borgarråden Helldén (MP) och Brinck (M), Patrik Silverudd (L) 

och Christina Linderholm (C) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar följande: 

 

1. Ärendet om hastighetsplaner återremitteras  

2.Trafiknämnden ska återkomma till kommunfullmäktige 

med inriktningsbeslut för den totala investeringsutgiften för 

trafiksäkerhetsåtgärder som gäller samtliga delområden.  

3. Skyltad hastighet på gator som ligger i anslutning till 

skolor och förskolor ska vara högst 30 km/h. 

4. Att i övrigt anföra följande 
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Trafiksäkerheten är en prioriterad och mycket viktig fråga för 

staden. Flera stadsdelsnämnder har i remissvar betonat vikten 

av låga hastigheter vid förskolor och skolor. Med anledning 

av detta behöver delområde 1 ses över och trafiknämnden ska 

återkomma till kommunfullmäktige med ett inriktningsbeslut 

för den totala investeringsutgiften för 

trafiksäkerhetsåtgärderna som gäller för samtliga delområden 

i staden. I det kommande ärendet ska skyltad hastighet inte 

överstiga 30 km/h på de gator som ligger invid skolor och 

även vid förskolor om inte rimliga skäl för annat föreligger. 

 

Rickard Wall (-) föreslår kommunfullmäktige avslår 

kommunstyrelsens förslag med följande motivering: 

 

Kommunstyrelsens förslag tar i helt otillräcklig utsträckning 

hänsyn till målkonflikten mellan sänkta hastighetsgränser och 

framkomlighet för bilister. Denna försummelse genomsyrar 

hela ärendet. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden prövar först förslaget om återremiss mot att ärendet 

ska avgöras idag och finner att kommunfullmäktige beslutar 

återremittera ärendet i enlighet med vad som anförs ovan. 
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§ 18  
Projekt Stadshagen 
Anläggande av en 11-spels- och 7-spelsplan på 
Stadshagens IP och 11-spelsplan inom Fredhäll 1:4 
(Utl. 2017:82) 
Reviderade inriktningsbeslut  
Dnr 123-321/2017 

 
Beslut  

1. Reviderad inriktning för projektet Stadshagen godkänns i 

enlighet med exploateringsnämndens förslag. 

2. Exploateringsnämnden medges rätt att fortsätta 

utredningarna av förutsättningarna för exploatering inom 

Stadshagen 1:1 med flera till en investeringsutgift upp till 

25,0 mnkr.  

3. Reviderad inriktning för projektet Anläggande av en 11-

spel- och 7-spelsplan på Stadshagens IP och 11-spelsplan 

inom Fredhäll 1:4 godkänns i enlighet med fastighets-

nämndens förslag. 

4. Fastighetsnämnden medges rätt att fortsätta planering av en 

ny idrottsplats inom Stadshagen 1:5 till en oförändrad 

investeringsutgift upp till 12,0 mnkr. 

5. Fastighetsnämnden medges rätt att fortsätta planering av en 

ny fotbollsplan inom Fredhäll 1:4 till en investeringsutgift 

upp till 8,0 mnkr.  

6. Utgifterna för 2017 ska rymmas inom exploaterings-

nämndens och fastighetsnämndens investeringsbudget. 

Utgifterna för kommande år får behandlas i budget för 

2018. 

7. Exploateringsnämnden, fastighetsnämnden och 

idrottsnämnden ska i övrigt beakta vad som framgår av 

utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Centerpartiet reserverar sig mot beslutet 

till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:82 behandlas. Utlåtandet 

gäller Projekt Stadshagen, anläggande av en 11-spels- och 7-

spelsplan på Stadshagens IP och 11-spelsplan inom Fredhäll 1:4. 
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I debatten yttrar sig Jan Valeskog, Jonas Naddebo, Martin 

Hansson, Björn Ljung, Per Ossmer, Bo Sundin, Mehdi Oguzsoy, 

Erik Slottner och Malin Ericson. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Jonas Naddebo (C) föreslår att kommunfullmäktige avslår 

kommunstyrelsens förslag med motivering som framgår av 

Centerpartiets ersättaryttrande i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 19  
Arvodering av förtroendevalda (Utl. 2017:83) 
Dnr 100-587/2017 

 
Beslut  

1. Arvode ska utges till Martin Hansson (MP) om 50 % av 

helt arvode under perioden 2017-04-01 – 2018-10-15. 

2. Arvode ska utges till Mariana Moreira Duarte (MP) om 

27,5 % av helt arvode under perioden 2017-04-01 – 2017-

04-30 och om 45 % av helt arvode under perioden 2017-

05-01 – 2018-10-15. 

 
Jäv 

Martin Hansson (MP) och Mariana Moreira Duarte (MP) deltar 

inte i ärendets behandling eller beslut. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:83 behandlas. Utlåtandet 

gäller arvodering av förtroendevalda. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 20  
Upprustning av tekniska installationer för Kulturhuset 
och Teaterhuset inom fastigheten Skansen 23 
(Utl. 2017:84) 
Inriktningsbeslut  
Dnr 112-345/2017 

 
Beslut  

1. Fastighetsnämnden medges rätt ta fram underlag fram till 

genomförandebeslut i enlighet med ärendet, för 

upprustning av tekniska installationer inom fastigheten 

Skansen 23, till en utgift om 60 mnkr av totalt beräknad 

investeringsutgift om 990 mnkr. Utgifterna för år 2017 ska 

rymmas inom nämndens investeringsbudget. Utgifterna för 

kommande år behandlas i budget för år 2018. 

2. De för Stockholms Stadsteater AB redovisade 

konsekvenserna av inriktningen för upprustningen av de 

tekniska installationerna inom fastigheten Skansen 23, 

godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:84 behandlas. Utlåtandet 

gäller upprustning av tekniska installationer för Kulturhuset och 

Teaterhuset inom fastigheten Skansen 23. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 21  
Skolfastigheter i Stockholm AB:s (SISAB) om-, till- och 
nybyggnad av Rödabergsskolan och Rödabergshallen 
(Utl. 2017:85) 
Genomförandebeslut 
Dnr 112-344/2017 

 
Beslut  

Genomförande av om-, till, och nybyggnad av 

Rödabergsskolan och Rödabergshallen på fastigheten 

Flygmaskinen 2, till en total investeringsutgift om 400 mnkr, 

godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:85 behandlas. Utlåtandet 

gäller Skolfastigheter i Stockholm AB:s (SISAB) om-, till- och 

nybyggnad av Rödabergsskolan och Rödabergshallen. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Burell, Magda Rasmusson, 

Martin Westmont och Lars Arell. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Burell (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 22  
Stockholms framtida avloppsrening (Utl. 2017:86) 
Reviderat genomförandebeslut  
Återremiss från kommunfullmäktige den 20 mars 2017 
Dnr 112-11/2017 

 
Beslut  

1. Som svar på kommunfullmäktiges återremiss hänvisas till 

vad som sägs i utlåtandet. 

2. Genomförandet av projektet Stockholms Framtida 

Avloppsrening, i enlighet med detta ärende, med en 

investeringsbudget om 9 172 mnkr i prisnivå 2016-09 och 

inklusive aktiverade räntekostnader under byggtiden, 

godkänns. 

3. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge Stockholm 

Vatten och Avfall AB (556969-3111) i uppdrag att 

genomföra projektet samt teckna erforderliga avtal. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:86 behandlas. Utlåtandet 

gäller Stockholms framtida avloppsrening. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Wanngård och Luhr, Ellinor 

Rindevall, Patrik Silverudd och Tobias Johansson. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Wanngård (S) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 23  
Kompetensutveckling av Stockholms lärare  
(Utl. 2016:129) 
Motion (2015:29) av Sara Jendi Linder (M) 
Dnr 106-870/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:29) av Sara Jendi Linder (M) om 

”Kompetensutveckling av Stockholms lärare” anses besvarad 

med hänvisning till vad som sägs i utlåtandet.  

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och Centerpartiet reserverar 

sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:129 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om kompetensutveckling av Stockholms 

lärare. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Brinck och Burell, Christina 

Linderholm, Jan Jönsson och Rickard Wall. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Burell (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet Brinck (M) och Christina Linderholm (C) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 24  
Åtgärdsplan för att minska bostadsinbrotten i 
Stockholm (Utl. 2016:130) 
Motion (2016:18) av Anna König Jerlmyr m.fl. (alla M) 
Dnr 106-228/2016 

 
Beslut  

Motion (2016:18) av Anna König Jerlmyr m.fl. (alla M) om 

åtgärdsplan för att minska bostadsinbrotten i Stockholm anses 

besvarad med hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, 

Sverigedemokraterna, Centerpartiet och Kristdemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:130 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om åtgärdsplan för att minska 

bostadsinbrotten i Stockholm. 

 

I debatten yttrar sig Rana Carlstedt, Bo Sundin, borgarrådet Livh, 

Mariana Moreira Duarte, Jonas Naddebo, Kadir Kasirga, Martin 

Westmont, Erik Slottner, Björn Ljung, Anna Rantala Bonnier, 

Ole-Jörgen Persson, Magda Rasmusson och Per Ossmer. 

 
Förslag till beslut 

Rana Carlstedt (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Bo Sundin (M), Björn Ljung (L), Jonas Naddebo (C) och Erik 

Slottner (KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen. 

 

Martin Westmont (SD) ansluter sig till Moderaternas och 

Liberalernas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 25  
Bordläggning av ärende 

 
Beslut 

Utlåtande 2016:131 bordläggs. 

 

 

  



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 6 

Sida 19 (26) 

2017-04-24 

 

 

 

§ 26  
Effektivt nyttjande av stadens skollokaler  
(Utl. 2016:132) 
Motion (2015:70) av Dennis Wedin (M) 
Dnr 106-1570/2015 

 
Beslut  

Motion (2015:70) av Dennis Wedin (M) om ”effektivt 

nyttjande av stadens skollokaler” anses besvarad med 

hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, Centerpartiet 

och Kristdemokraterna  reserverar sig mot beslutet till förmån för 

det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:132 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om effektivt nyttjande av stadens 

skollokaler. 

 

I debatten yttrar sig Dennis Wedin, borgarrådet Burell, Ann-

Katrin Åslund, Åke Askensten, Christina Linderholm, Erik 

Slottner och Björn Ljung. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Burell (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Dennis Wedin (M), Björn Ljung (L), Christina Linderholm (C) 

och Erik Slottner (KD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 27  
Tillsättande av utredning för att klarlägga Stockholms 
kommuns kostnader för flyktinginvandring och illegala 
invandrare (Utl. 2016:139) 
Motion (2016:22) av Per Ossmer m.fl. (alla SD) 
Dnr 106-236/2016 
 
Beslut  

Motion (2016:22) av Per Ossmer m.fl. (alla SD) om 

”tillsättande av utredning för att klarlägga Stockholms 

kommuns kostnader för flyktinginvandring och illegala 

invandrare” avslås. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Sverigedemokraterna reserverar sig mot 

beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:139 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om tillsättande av utredning för att 

klarlägga Stockholms kommuns kostnader för flyktinginvandring 

och illegala invandrare. 

 

I debatten yttrar sig Per Ossmer, Karin Gustavsson, Martin 

Westmont, Rickard Wall, Haval Murad, borgarrådet Livh, Kadir 

Kasirga, Gulan Avci, Jessica Jormtun, Anna Rantala Bonnier, 

borgarrådet Lindhagen, Ahmed Music, borgarråden Mogert och 

Brinck, Stina Bengtsson och Torun Boucher. 

 
Förslag till beslut 

Karin Gustavsson (S) och Rickard Wall (-) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Per Ossmer (SD) föreslår att kommunfullmäktige beslutar bifalla 

motionen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 28  
Bordläggning av ärende 

 
Beslut 

Utlåtande 2016:140 bordläggs. 
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§ 29  
Tillfälliga asylboenden (Utl. 2016:141) 
Motion (2016:12) av Stina Bengtsson (C) 
Dnr 106-219/2016 
 
Beslut  

Motion (2016:12) av Stina Bengtsson (C) om tillfälliga 

asylboenden avslås. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:141 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om tillfälliga asylboenden. 

 

I debatten yttrar sig Stina Bengtsson och Karin Gustavsson. 

 
Förslag till beslut 

Karin Gustavsson (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 30  
Utreda en vattenpark vid Slussen (Utl. 2016:142) 
Motion (2015:83) av Richard Bengtsson m.fl. (alla L) 
Dnr 106-1900/2015 
 
Beslut  

Motion (2015:83) av Richard Bengtsson m.fl. (alla L) om att 

”Utreda en vattenpark vid Slussen” anses besvarad med 

hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Liberalerna och Centerpartiet reserverar 

sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:142 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om att utreda en vattenpark vid Slussen. 

 

I debatten yttrar sig Haval Murad, Richard Bengtsson, Jonas 

Naddebo och Jan Valeskog. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Richard Bengtsson (L) och Jonas Naddebo (C) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Liberalernas förslag till beslut 

i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 31  
Möjligheten att agera tillsammans med Stockholms 
läns landsting för Värtabanan genom en utsedd 
förhandlingsman (Utl. 2016:143) 
Motion (2015:90) av Rickard Wall (-) 
Dnr 106-2021/2015 
 
Beslut  

Motion (2015:90) av Rickard Wall (-) om ”Möjligheten att 

agera tillsammans med Stockholms läns landsting för 

Värtabanan genom en utsedd förhandlingsman” anses 

besvarad med hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 
Reservationer 

Rickard Wall (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för det 

egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2016:143 behandlas. Utlåtandet 

gäller svar på motion om möjligheten att agera tillsammans med 

Stockholms läns landsting för Värtabanan genom en utsedd 

förhandlingsman. 

 

I debatten yttrar sig Rickard Wall, Jan Valeskog och borgarrådet 

Helldén. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 

Rickard Wall (-) föreslår att kommunfullmäktige bifaller 

motionen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 32  
Bordläggning av ärenden 

 
Beslut 

Utlåtande 2016:144 – 2016:150, 2016:165 – 2016:169, 2016:176 

– 2016:180, 2016:200 – 2016:209, 2016:213 – 2016:217, 2017:16 

– 2017:20, 2017:34 – 2017:36, 2017:46 – 2017:49, 2017:64 – 

2017:66, 2017:79, 2017:87 – 2017:91 bordläggs. 
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§ 33  
Nya motioner 

 

Under tiden den 4 april 2017 – 24 april 2017 väcktes följande 

motioner: 

 

1. Motion (2017:26) av Lotta Edholm m.fl. (alla L) om 

införande av kommunala trygghetsvakter 

Dnr 106-752/2017 

2. Motion (2017:27) av Anna König Jerlmyr, Joakim Larsson 

och Cecilia Brinck (alla M) om att lägga ned Centralbron i 

en tunnel 

Dnr 106-753/2017 

3. Motion (2017:28) av Berthold Gustavsson (M) om 

namngivning av plats efter Gillis Bildt 

Dnr 106-754/2017 

4. Motion (2017:29) av Cecilia Brink (M) om cykelskola för 

alla elever i förskoleklass 

Dnr 106-755/2017 

5. Motion (2017:30) av Andrea Ström och Eva Solberg (båda 

M) om att stärka arbetet hedersrelaterat våld och förtryck 

Dnr 106-756/2017 

6. Motion (2017:31) av Anna König Jerlmyr och Joakim 

Larsson (båda M) om en ny stadsdel på Loudden 

Dnr 106-757/2017 

7. Motion (2017:32) av Andrea Ström och Christina Elffors- 

Sjödin (båda M) om skärpta krav för jour- och 

familjehemsplaceringar 

Dnr106-758/2017 

 

 

 

Sammanträdet avslutas kl. 22:02. 

 

 

Vid protokollet 

Ulrika Gunnarsson 

 


